
 

 

 

 

 
 

ZÁPIS Z ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AS UJEP ZE DNE 25. 09. 2024 
 

 
Místo konání:  
budova rektorátu UJEP, Pasteurova 33544/1,400 96 Ústí nad Labem 
 
Den a hodina konání:  
25. 09. 2024; 14:15 –  15:33 h 
 
Přítomni:  
dle prezenční listiny, která je nedílnou součástí zápisu (27 přítomných z 39 členů AS UJEP) 
  
Omluveni: 
 

AKAS – MgA. Jan Prošek, Ph.D.; PhDr. Ing. Lucia Mičíková; Mgr. Aneta Hujová; Ing. Jakub Vosátka, 
Ph.D., doc. PhDr. Martin Lachout, Ph.D. 

SKAS – MgA. Mgr. Štefan Pecko; Bc. Adam Kreisinger; Pavel Jarý; Matěj Hruška; Kateřina Hosová 
 
Neomluveni: 
 
AKAS – Mgr. Vít Pokorný, Ph.D. 
 
SKAS – Jakub Kostka 
 
Hosté: Ing. Zdenka Černá, vedoucí Zaměstnaneckého odboru; Mgr. Martin Kozakovič, předseda 
Výboru odborové organizace 
 
Vedení UJEP: 
doc. RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D., rektor; doc. Ing. Jan Slavík, Ph.D., prorektor pro vědu a výzkum; 
doc. Mgr. Pavel Raška, Ph.D., prorektor pro internacionalizaci; doc. PhDr. Vlastimil Chytrý, Ph.D., 
prorektor pro rozvoj a digitalizaci; RNDr. Alena Chvátalová, Ph.D., prorektorka pro studium; Ing. Leoš 
Nergl, kvestor 
 
Program:  
 

1. Schválení programu řádného zasedání AS UJEP dne 25. 9. 2024  

2. Schválení zápisu z řádného zasedání AS UJEP konaného dne 29. 5. 2024, Schválení zápisu z 

hlasování per rollam ve dnech 24. 6. – 26. 6. 2024 

3. Schválení Vnitřního mzdového předpisu UJEP 

4. Projednání Dodatku č. 2 k Organizačnímu řádu UJEP 

5. Schválení změn Statutu UJEP 

6. Schválení návrhu upraveného rozpočtu UJEP na rok 2024 

7. Projednání Volebního řádu AS FZS UJEP 

8. Různé 

8.1 Výběr auditorské společnosti pro zpracování účetní uzávěrky UJEP k 31.12.2024 (v průběhu 

zasedání přesunut k bodu č 6.) 

8.2 Informace vedení UJEP  

8.3 Informace o činnosti SK AS UJEP 

 

 

 



 

 

 
Předseda AS UJEP informoval o změně v personálním složení AS: 
 
Dle znění čl.1, odst. 6 bodu a) Volebního řádu AS UJEP zaniklo členství v AS UJEP Matěji Mrhalovi. 
Na základě výsledku řádných voleb, které se konaly ve dnech 2., 7. a 9. 12. 2022, byla 1. náhradníkem 
do SK AS UJEP za FF zvolena Bc. Kateřina Bártová, která již nestuduje. 2. Náhradníkem byl zvolen 
Mgr.  et Mgr. Jan Vondrouš, který se stává novým členem SK AS UJEP za FF. 
 
Dle znění čl.1, odst. 6 bodu b) Volebního řádu AS UJEP zaniklo členství v AS UJEP Adamu Janouškovi. 
Náhradník do SK AS UJEP za FZS nebyl zvolen, proto budou vyhlášeny doplňovací volby. 
 
Pozn. V průběhu zasedání opustili zasedání někteří ze senátorů. Ve dvou případech se senátoři 
následně vrátili, proto se i v zápise mění údaj o počtu přítomných členek a členů AS UJEP z 27 na 26 
či 25. 
 
 

1. Schválení programu řádného zasedání AS UJEP dne 25. 09. 2024 
 
Usnesení: 
Akademický senát UJEP schvaluje navržený program řádného zasedání. 

 
Hlasování: 27 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 

 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání AS UJEP konaného dne 29. 5. 2024, Schválení 
zápisu z hlasování per rollam ve dnech 24. 6. – 26. 6. 2024 

Usnesení: 
Akademický senát UJEP schvaluje zápis z řádného zasedání konaného dne 29.5.2024 a zápis  
z hlasování per rollam ve dnech 24. 6. – 26. 6. 2024. 

 
Hlasování: 26 pro, 0 proti, 1 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 

3. Schválení Vnitřního mzdového předpisu UJEP 

Členové AS UJEP předem obdrželi návrh změn Vnitřního mzdového předpisu UJEP. Předložený 
dokument okomentovali rektor UJEP, kvestor UJEP a Ing. Zdenka Černá. V diskusi následně vystoupil 
kolega Kozakovič, který uvedl, že Odbory považují předložený Vnitřní mzdový předpis UJEP za 
projednaný, neboť jim byly zaslány připomínky. Kolega Kozakovič následně prezentoval stanovisko 
Odborové organizace UJEP ve vztahu k tomu materiálu (Příloha č. 1 tohoto zápisu). 

Usnesení: 
AS UJEP v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) bodem 3 zákona o vysokých školách schvaluje Vnitřní 
mzdový předpis UJEP. 

Hlasování: 27 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 
usnesení schváleno 

4. Projednání Dodatku č. 2 k Organizačnímu řádu UJEP 

AS UJEP předem obdržel návrh Dodatku č. 2 k Organizačnímu řádu a to včetně vyznačených změn. 
Daný dokument okomentovala dr. Chvátalová. Dodatek č. 2 reaguje na zřízení oddělení informační a 
kybernetické bezpečnosti. Tento dodatek nadále upřesňuje činnost kybernetického výboru, který je  
poradním orgánem rektora pro metodické vedení oddělení informační a kybernetické bezpečnosti. 

 



 

 

Usnesení: 
AS UJEP v souladu s čl. 32 odst. 3 větou první Statutu UJEP projednal a bere na vědomí Dodatek č. 2 
k Organizačnímu řádu UJEP v předloženém znění. 

 
Hlasování: 27 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 

 

5. Schválení změn Statutu UJEP 

Rektor UJEP předložil AS UJEP, a to dle § 9 odst. 1 písm. b) bodu 3 zákona o vysokých školách  
č. 111/1998 Sb. (zákon o vysokých školách), ke schválení návrh změn Statutu UJEP. Tento návrh změn 
Statutu UJEP byl zpřístupněn všem členům akademické obce UJEP. Předložený materiál okomentovala 
dr. Chvátalová.  V rámci Statutu UJEP  se jedná o dvě změny. První změna (článek 31) se vztahuje k 
pozici Emeritního profesora. Druhá změna, která je reakcí na změnu zákona, se vztahuje k Sociálnímu 
fondu. 

Usnesení: 
AS UJEP v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) bodem 3 zákona o vysokých školách schvaluje změny ve 
Statutu UJEP v předloženém znění.  

Hlasování: 26 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 
usnesení schváleno 

6. Schválení návrhu upraveného rozpočtu UJEP na rok 2024 
 
Členové AS UJEP předem obdrželi dokumenty vztahující se k navrženým změnám rozpočtu UJEP na 
rok 2024. Předložený materiál byl projednán EKAS UJEP. Návrh změn okomentoval kvestor UJEP. 
Předseda EKAS uvedl, že její členové doporučují schválit navržený dokument v předloženém znění.  

Usnesení: 

AS UJEP v souladu s § 9 odst. 1, písm. c) zákona o vysokých školách schvaluje upravený rozpočet UJEP 
na rok 2024 v předloženém znění. 
 

Hlasování: 23 pro, 0 proti, 2 se zdržel hlasování 
usnesení schváleno 

Z důvodu klesajícího počtu přítomných členek a členů AS UJEP došlo k přesunu bodu programu ze 
sekce Různé. Jednalo se o bod Výběr auditorské společnosti pro zpracování účetní uzávěrky UJEP  
k 31.12. 2024, ke kterému se vyjádřil kvestor UJEP. 

Usnesení: 
AS UJEP bere na vědomí, že audit účetní uzávěrky UJEP k 31.12.2024 bude realizován společností 
AuditVogel, s.r.o. 

Hlasování: 24 pro, 0 proti, 1 se zdržel hlasování 
usnesení schváleno 

 

7. Projednání Volebního řádu AS FZS UJEP 
 
Předseda AS FZS UJEP, Mgr. Ondřej Kališko, představil přítomným senátorům návrhy změn Volebního 
řádu AS FZS UJEP.  Volební řád AS FZS UJEP nově upravuje možnost elektronické volby do AS FZS 
UJEP či AS UJEP za FZS. Materiál byl v rámci zasedání AS UJEP projednání a po uplynutí zákonné 
lhůty pro zveřejnění návrhu tohoto vnitřního předpisu bude následně schvalován formou per rollam.  

 



 

 

8. Různé 

8.1 Informace vedení UJEP 
Rektor UJEP se ujal slova a následně: 

- poděkoval FZS UJEP za implementaci online voleb na fakultě; 
- zmínil, že během prázdnin probíhalo množství Letních škol a kempů pro děti různých 

věkových skupin v rámci projektu RUR, díky čemuž i v letním období kampus UJEP 
“žil”; 

- uvedl, že se v září na naší univerzitě konala v jednom týdnu celá řada odborných 
konferencí, což je výborným krokem pro oslovení a zapojení odborníků v celé řadě 
oblastí;  

- seznámil přítomné s děním kolem probíhající novely vysokoškolského zákona. Vedení 
UJEP sleduje současné kroky (jsou předkládány pozměňovací návrhy), avšak rektor 
UJEP navrhuje realizovat diskusi až v návaznosti na jasně stanovené změny.   

 
Po vystoupení rektora UJEP se slova krátce ujal kolega Kozakovič, který přítomné vyzval k 

možnému zapojení se do protestních akcí, které budou reagovat na nenaplnění požadavků, 
které vznesly Vysokoškolský odborový́ svaz, Česká konference rektorů a Rada vysokých škol 
(tzv. návrh 6+6+6) (viz Příloha č. 2 tohoto zápisu). 

 
 

8.2. Informace o činnosti SKAS 

Předseda SK AS UJEP Ing Patrik Balcar pohovořil o: 

- setkání SK AS UJEP s Ombudsmankou UJEP; 
- plánem SK AS UJEP natočit uvítací video pro studenty nastupujících do  1. ročníků. 

Předseda AS UJEP vyzval přítomné senátorky a senátory k možnému zapojení se do činnosti 
pracovních komisí AS UJEP, zejména ve vztahu k personálnímu doplnění Legislativní komise 
AS UJEP. Zájem o členství v komisi vyjádřil Kryštof Fišer. 
 
Usnesení: 

AS UJEP schvaluje Kryštofa Fišera členem Legislativní komise UJEP. 

 
Hlasování: 25 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

usnesení schváleno 

 

Příští zasedání AS UJEP se koná dne 30. 10. 2024 od 14:15 h 

Ze zasedání byl pořízen zvukový záznam 

 

 

 

Zapsala: PhDr. Barbora Lanková, Ph.D. 

 

Ověřil:  Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D., předseda AS UJEP   








